

Iran. Art. Resistance.

#welccl



Lecture & Exhibition

Women's Empowerment – Live the Change, Change Lives!

June 11, 2023 | 3PM

Foyer of Opera House, Dortmund, Germany



Immerse yourself in the dynamic world of feminist art in Iran as we explore the transformative power of artistic expression. Through this enlightening lecture, we'll delve into the stories and perspectives of talented Iranian artists who are breaking barriers, asserting their rights, and resisting societal norms.

Join us for an inspiring exhibition of their captivating artworks, which serve as a powerful form of resistance and challenge the status quo. Witness the strength, resilience, and creativity of Iranian feminist artists who use their art to ignite change and empower women.

Be a part of this movement and spread the message of change! Together, we can create a world where women's voices are heard, valued, and celebrated.

Save the date, invite your friends, and let's make a difference together!

Public viewings:

June 9, 2023 | 6pm-11pm

June 10, 2023 | 3pm-9pm

June 11, 2023 | 3pm-8pm

The visit of the exhibition and the lecture is free of charge. For the lecture on June 11 at 3 p.m., we kindly ask for reservations in advance at the customer center of the theater ticket office (at the Platz der Alten Synagoge; tel.: 0231 50 27 222). A donation is requested to support the organization "Women's Empowerment - Live the Change, Change Lives!", which is committed to the continuing education of talented young artists in Iran.

In cooperation with the Gender Equality Commissioner of the City of Dortmund and the Dortmund Opera!



Iran. Kunst. Widerstand

#welccl



Vortrag & Ausstellung

Women's Empowerment – Live the Change, Change Lives!

11. Juni 2023 | 15:00 Uhr

Foyer des Opernhauses in Dortmund



Tauchen Sie ein in die dynamische Welt der feministischen Kunst im Iran, während wir die transformative Kraft des künstlerischen Ausdrucks erkunden. In diesem aufschlussreichen Vortrag werden wir uns mit den Geschichten und Perspektiven talentierter iranischer Künstlerinnen und Künstler befassen, die Barrieren überwinden, ihre Rechte einfordern und sich gesellschaftlichen Normen widersetzen.

Begleiten Sie uns zu einer inspirierenden Ausstellung ihrer fesselnden Kunstwerke, die eine kraftvolle Form des Widerstands darstellen und den Status quo in Frage stellen. Werden Sie Zeuge der Stärke, Widerstandsfähigkeit und Kreativität iranischer feministischer Künstlerinnen, die mit ihrer Kunst Veränderungen anstoßen und Frauen stärken.

Werden Sie Teil dieser Bewegung und verbreiten Sie die Botschaft des Wandels! Merken Sie sich den Termin vor, laden Sie Ihre Freunde ein und lassen Sie uns gemeinsam etwas bewegen! Gemeinsam können wir eine Welt schaffen, in der die Stimmen der Frauen im Iran gehört, geschätzt und gefeiert werden.



Öffentliche Besichtigungszeiten:

9. Juni 2023 | 18–23 Uhr

10. Juni 2023 | 15–21 Uhr

11. Juni 2023 | 15–20 Uhr

Der Besuch der Ausstellung und des Vortrages ist kostenfrei. Für den Vortrag am 11. Juni um 15 Uhr bitten wir um Vorabreservierung im Kundencenter der Theaterkasse (am Platz der Alten Synagoge; Tel.: 0231 50 27 222). Es wird um eine Spende zur Unterstützung der Organisation „Women's Empowerment - Live the Change, Change Lives!“ gebeten, die sich für die Weiterbildung junger Künstlerinnen und Künstler im Iran einsetzt.

In Kooperation mit der Gleichstellungsbeauftragten der Stadt Dortmund und der Oper Dortmund!

